
 
 
 
 
 
 
 
 
                   Zápis z výroční členské schůze dne 12.10.2021. 
 
 
 
Účast na schůzi byla 170 členů, schůze byla usnášení schopná 
 
Program schůze: schůze proběhla podle schváleného programu ,který byl členům zaslán 
                              pomocí emailů, nebo byl v předstihu doručen do pošt. Schránek 
 
Průběh schůze: 
 
Protože předseda ve zprávě o činnosti  podrobně seznámil přítomné s činností výboru 
za období od r.2020 až do dnešních dnů (čl. schůze za rok 2020  nemohla proběhnout) a 
podrobně seznámil i s hospodařením klubu a s plány na rok 2022,bylo jen několik disk. 
příspěvků, které se týkaly zejména: 
 -kdy bude obnoveno mytí vozidel v areálu 
-proč plánujeme zvýšení čl. příspěvků na r.2022 na částku 1000.-Kč 
-proč jsme stále ještě ve spojení se Svazem tech.sportů 
Na tyto otázky reagoval předseda a vysvětlil důvody. 
Na základě požadavku bylo usnesení ze schůze doplněno o bod, který ukládá výboru pro- 
věřit možnosti „odtržení se“ od Svazu tech.sportů 
 
 
                                                                                                                
Písek 21.10.2021                                                    Zapsal: Miroslav Výkruta 
 


